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英语作文mymother五句话1我有一个即美丽又漂亮的妈妈，她有一双水汪汪的眼睛，一双灵敏的耳朵，和一头乌黑发亮的头发，眼睛前还有一副眼镜。I have a beautiful and beautiful mother, she has a...
英语作文mymother五句话1
我有一个即美丽又漂亮的妈妈，她有一双水汪汪的眼睛，一双灵敏的耳朵，和一头乌黑发亮的头发，眼睛前还有一副眼镜。
I have a beautiful and beautiful mother, she has a pair of watery eyes, a pair of sensitive ears, and a black hair, eyes and a pair of glasses.
有一次，我有一道题不会，妈妈就耐心的跟我讲，妈妈一说答案，我就往上写，妈妈看见了，就对我亲切的说，孩子，学会是最重要的，光把答案写上去，还是不管用，比如把苹果换成了梨，你就不会了。我听了很惭愧，我让妈妈给我讲这道题，妈妈细心的给我讲。
Once, when I had a question that I couldnt, my mother told me patiently. As soon as my mother said the answer, I wrote it up. When my mother saw it, she said to me kindly, my child, learning is the most important thing. Just writing the answer up doesnt work. For example, if you change an apple into a pear, you wont. I am ashamed to hear that. I asked my mother to tell me this question. My mother told me carefully.
我到了学校，老师提问我，我说出了道理老师夸奖了我，妈妈那句话永远铭记在我心中。
When I arrived at school, the teacher asked me questions. I said something. The teacher praised me. My mothers words will always be remembered in my heart.
英语作文mymother五句话2
My mother is very beautiful. She is thirty years old. She has big eyes 。She is short and weak.
She gets up very early every morning. She likes to eat bananas and oranges,but she doesn＇t like to eat apples. She is afraid of red.
Sometimes,she takes my cousin and me to the library to study. And she takes our dog and me to play in the small park.
I like my interesting and hard-working mother.
英语作文mymother五句话3
My mother is a ordinary is a very very ordinary women, looks like very ordinary;her age very ordinary;only her wears looks like very special.
My mother always wear a wide casual pants,a T-shirt (or a wide vest),and a pair of always use toiletry,consequently she\'s skin was very good.
My mother is very benignant,and she was very love with regard to these,I to be love my mother , she gave me very very civilize by education me how to do in world and knowledge.
My mother is a office everyday works hard,but she always not to get heighten.
I love my mother , because she gave me very many thinks.
I love my Mum . A ordinary and largeness mother.
我的母亲是一个普通的女人，她是一个非常非常普通的女人，她看起来很平凡，她的年龄很普通，只有她的穿着看起来很特别。
我的母亲总是穿宽的休闲裤，一件T恤衫，和一副太阳镜。她经常使用化妆品，因此她的皮肤非常好。
我的母亲是非常友善的，她很爱我，我对于这些，我心存感激。我爱我的妈妈，也因为她给了我非常多。她文明的教育我如何在世界和知识。
我妈妈是一名办公室职员，她每天都很努力，但她总是得不到提高。
我爱我的妈妈，因为她给了我很多的思念。
我爱我的妈妈。一个普通和大妈妈。
英语作文mymother五句话4
My mother is an ordinary teacher. She always puts her students before everything. She is nothing different from other people at the first sight. But later you will find that she is so responsible. In my mind,she is very great. On weekends,she always prepare the class at home. Sometimes she even ask the students to come to our house for remediation for free. All her students like her. Sometimes I almost envy her students. Luckily,my mother also very care about me. she puts all her time on our family and her students,leaving nothing for herself.
She is so great,and I proud of her; and I love her.
英语作文mymother五句话5
I have a great mother. She cares much about me in my life and study. In the morning,she gets up early to make breakfast for me.
When I was little,she prepared my schoolbag. But now,she tells me to do it by myself.
Because she thinks I have been old enough to do it.
Besides,she always checks my homework. When I finish my homework,she checks it and points out the mistakes.
She is very careful and helps me a lot. I love my mother.
英语作文mymother五句话6
My mother is a nurse. She loves her job and devotes herself to it. Last month she went to Beijing to fight against SARS. My mother didn\'t go back home until more than one month later. But I missed her very much. I knew she tried her best to protect us from SARS. I love my mother and I feel proud of her.
How lovely my mother is! My mother is a nurse. In those dangerous days last month， she went to Beijing to fight against SARS. She tried her best to protect us from SARS. She had worked there for more than one month. I love my mother and feel proud of her.
英语作文mymother五句话7
My mother is 36 this year,but she looks young. She has two big eyes, a smally noose snd a smally mouth. Her hair is long and brown. She is a beauiful woman.
My mother is a nurse. She works in a People Hospital. She often wears a white uniform. No wonder people call nurses “white angle”. She works carefully and she is friendly to her patints. They all like her. She is busy. Every day, she works for eight hour in a day time. Sometimes, she is on duty in the evening. After work in the afternoon she goes back home. She makes a big dinner for father and me. It is a delicious meal, decause she is goodat cooking.
I love my mother, I think she is the best mother in the world
我母亲今年36岁，但她看起来很年轻。 她有两只大眼睛，小小的一个小嘴巴。 她的头发长而褐。 她是一个美丽的女人。
我的母亲是一名护士。 她在人民医院工作。 她经常穿着白色制服。 难怪人们称护士为“白色角度”。 她小心翼翼地工作，对她的病情很友善。 他们都喜欢她。 她很忙。 她每天工作八小时。 有时候，她在晚上值班。 下午工作后，她回家。 她为我和父亲做了一顿丰盛的晚餐。 这是一顿美味的餐点，因为她很棒烹饪。
我爱我的母亲，我认为她是世界上最好的母亲
英语作文mymother五句话8
I have a good name is Yu Bihua.
She has short and black eyes are big,round and mouth is small,and she likes talking so is not so often wears a brown coat,black trousers and black is 37years old,but she looks young.
My mother works in a hospital and she is a is very morning,she gets up she goes to work on work begins at 7: has lunch at 12: lunch,she has a short rest and then goes to work 6:00 . She comes back the evening ,she often watches TV,then goes to bed.
My mother is an ordinary,hard-working woman,but Im proud of her.
我有一个好妈妈，她的名字是于碧华。
她有短而黑的头发，大大的眼睛，圆圆的、黑色的。她的嘴巴小小的，她喜欢讲这么多。她不是很高。她经常穿一件棕色的外套，黑色的裤子和黑色的鞋子。她37岁，但她看起来很年轻。
我的妈妈在医院工作，她是一个护士，她很忙。每天早上，她早早起床，然后步行去上班，她的工作在7 开始在12: 午餐，她有一个短暂的休息，然后去上班了。下午6:00她回来家。在晚上，她经常看电视，然后去睡觉。
我的母亲是一个平凡、勤劳的女人，但我为她感到骄傲。
英语作文mymother五句话9
我妈妈的脸圆圆的，眼睛大大的，中等身材，一笑就会露出一颗虎牙。
My mother has a round face, big eyes, of medium build, a smile will show a tiger.
我妈妈以前是一位中学英语老师，现在在一所大学里作教学工作，所以她平时特别忙。但是，只要一有时间，她就会和我一起玩。
My mother is an English teacher in a middle school, as a teaching job in a university now, so she usually very busy. However, as long as I have time, she would play with me.
如果天气比较好，我们会去打羽毛球;有时，我们会一起读一本书，一起分享在书里得到的快乐;有时，我们会为一则幽默笑话大笑不止;有时我们还会做许许多多的小游戏。高兴起来时，妈妈会像一个小孩子似的和我一起笑闹。
If the weather is fine, we will go to play badminton; sometimes, we will read a book together, to share in the book are happy together; sometimes, we will not just for a joke laugh; sometimes we do lots of small game. Cheer up, my mother will be like a kid and I laugh and joke.
平日里我和她玩的时候， 她总能用他那幽默风趣的话语把我逗得哈哈大笑，笑得没有力气站起来，让我“不战而败”。当然，大多数情况下都是我强忍着不笑，这种把脸涨得通红，面部肌肉紧绷的表情反而会使我妈妈先笑起来，随后我们俩就一起笑的没完没了了。
On weekdays, I play with her, she always with his humorous words make me laugh, smile don\'t have the strength to stand up, let me not to fight and defeat\". Of course, most cases are I tried not to smile, the face flushed, facial muscles look will make my mother smile but first, then we\'ll laugh endless.
英语作文mymother五句话10
My mother is 35 years old. But I still can see how beautiful she is when she is young. She is not too tall but very thin. Her eyes are black. Her hair is blackand there is several white hair.
She takes me to school every day. In the evening she help me with my homework. If I’m hungry she will cook my favourite meals. She’s always trying to encourage me to try something new. I think my mother is the best person in this world. She is always be there for me when I need her. I love her so much. She is my hero.
英语作文mymother五句话11
My mother is a is not tall and a little has big eyes and long loves me very much,but she is very strict to me,she requires me to develop good study habits especially in I finished my homework ,but I did not check my homework because I wanted to play. My mother checked my homework and fond many she scolded me and let me corrected it. My mother love me very much ,but She is hard to me.
I love my is the most beautiful and best mother for me.
英语作文mymother五句话12
Every morning,my mother often gets up at about 6:30,then she\'ll prepare breakfast for me.
At 8 o\'clock,it\'s time for her to go to work,so she go to the office by bus.
And at about 6:00 in the evening,my mother comes back,she\'s so tired then,but she still cooks supper for us.
After everything is done she will go to bed for want to say:mom，you are the greatest!
英语作文mymother五句话13
我的妈妈是一个美丽、勤劳的人。
My mother is a beautiful and hardworking person.
她每天上班回来很辛苦，我的妈妈她不怕辛苦。她回来不仅要洗衣服还要教我学习。
It\'s hard for her to come back from work every day. My mother is not afraid of hard work. She came back not only to wash clothes but also to teach me how to study.
星期六、星期天的时候她在家把家打扫的很干净还把家整理的很整洁。
On Saturdays and Sundays, she cleans the house and tidies it up.
我的妈妈很爱我，爸爸不在家的时候，妈妈不会煮饭，但是她总是想尽办法去买我喜欢吃的东西给我吃。
My mother loves me very much. When my father is away, my mother can\'t cook, but she always tries her best to buy me what I like to eat.
母亲节的时候我送给她很多的礼物，她很开心。
I gave her a lot of presents on Mother\'s day. She was very happy.
这就是我我妈妈！
This is my mother!
英语作文mymother五句话14
I have a good mother, mother love me, I love my mother.
My mother more than 30 years old, short, round face has a pair of bright big eyes, small mouth, a small nose, a smile... Ha ha, I want to let my mother has a pair of small dimples, but she didn\'t, but smile still look good.
I have a good mother, because she is very concerned about my study. Since the first grade, my study became a mother\'s care. Come home from school every day, the mother of control is the first thing I remember homework carefully check, if there is leakage problem, she would let me fill in time; If there are any errors, she would explain for me and help me to correct them. My position is not correct to hold pen, mother sat by my side, see me stroke at a writing, if not correct, mother gave me immediately correct, until I correct.
I have a good mother, because she is very concerned about the growth of the I. Holidays, mother took me to go swimming. The pool, I how also learn can\'t, mom worried, do demonstration for me. She breaststroke, freestyle, swim very fast. I really envy, against the mother shouted: \"mom, teach me.\" Then I slowly learned how to swim, mother happy to touch my head and said: \"good exercise to tall.\"
This is my mother, a care for my mother. I want to study well, return my mother\'s love for me.
我有一个好妈妈，妈妈爱我，我爱妈妈。
我的妈妈三十多岁，个头不高，圆圆的脸上有一双明亮的大眼睛，小嘴巴，小鼻子，一笑……呵呵，我想让妈妈有一对小酒窝，可她没有，但是笑起来还是很好看。
我有一个好妈妈，因为她很关心我的学习。自从上了一年级，我的学习就成了妈妈最牵挂的事。每天放学回家，妈妈第一件事就是对照我的记作业本认真检查，如果有漏题，她一定会让我及时补上;如果有错误，她一定会为我讲解，帮助我改正。我的握笔姿势不正确，妈妈就坐在我身边，看我一笔一划地书写，如果不端正了，妈妈马上给我纠正，直到我正确。
我有一个好妈妈，因为她很关心我的成长。假日里，妈妈带我去游泳。泳池里，我怎么也学不会，妈妈着急了，为我做示范。她一会儿蛙泳，一会儿自由泳，游得可快了。我真是羡慕，对着妈妈喊：“妈妈，教教我。”后来我慢慢学会了游泳，妈妈高兴地摸着我的头说：“锻炼好身体，才能长得高。”
这就是我的妈妈，一个关心爱护我的好妈妈。我要好好学习，回报妈妈对我的爱。
英语作文mymother五句话15
My mom is like every usual mothers,who has to work hard to earn money for always gets up much earlier than me and cooks for her work is hard and tired,she always cooks delicious dinner before I get home from the evening,she likes communicate with me,we often talk about someting amuzing around me,which make me happy and make us like love my mom depply in my heart!
英语作文mymother五句话16
My mother looks has long is a teacher and she is teaching English in a middle is very kind and likes her lessons are very interesting and all her students like her.
She does all the housework for the can cook delicious love her very much.
英语作文mymother五句话17
My mom is 38 years old mow,she has a pair of pitch-black eyes and hair. She doesnt look very beautiful and tender,but her nose looks nice and shes a little bit I take a good look at her,I can see her winkle which was appeared by concerning about me. Besides,there has already accrued some white hair.
I suppose it my mom is just a normal person in others eyes ,but in my heart,she is a great mom.
英语作文mymother五句话18
My mother often says her family is the most precious things to her daughter.
Mother in around me all the day, both have to work and to do household chores, also help me do the homework, tired mother do sweet and delicious meals for me every day, can cover the quilt for me in the evening everyday, make time for me to wash clothes, dressed me clean and beautiful.
Ah, mother do so many things for me, I should return for mom, but should return how mom? I think, think of now study hard, to help my mother do housework, grew up I was ready to take mom she wanted to go, let mother roam the world, to go on vacation to Hawaii, to go to see the pyramids of Egypt, to Europe to see the Eiffel Tower... I also want to give mom bought glittering jewelry, the mother dress nicely. I also want to buy a big house for mother, let mother comfortably good every day.
Do I have to let mother the happiest mother in the world.
我的妈妈常说她家最宝贵的东西就是她的女儿。
妈妈整天都在围着我转，既要工作又要做家务，还要辅导我做作业，疲倦的妈妈天天为我做香甜可口的饭菜、天天晚上都会为我盖被子，挤出时间为我洗衣服，把我打扮得干干净净，漂漂亮亮。
哎，妈妈为我做了这么多事儿，我应该回报妈妈，可是应该怎么回报妈妈呢?我冥思苦想，想到现在认真读书，帮妈妈做家务事，长大了我准备把妈妈带到她想去的地方，让妈妈遨游整个世界，到夏威夷去度假，到埃及去看金字塔，到欧洲去看艾菲尔铁塔……我还要给妈妈买金光闪闪的首饰，把妈妈打扮的漂漂亮亮。我还要给妈妈买一栋大房子，让妈妈舒舒服服地过好每一天。
我一定要让妈妈成为世界上最幸福的妈妈。
英语作文mymother五句话19
我的妈妈是个平凡的母亲，她经常教育我做人的道理。若不是她，我就不会有今天的`成就了，母亲像辛勤的园丁，而我们是母亲培育的幼苗。
My mother is an ordinary mother,she often teaches me the truth of life. If it wasn\'t for her,I would not have achieved what I have today. My mother is like a hard gardener,and we are the seedlings that my mother nurtured.
母亲又像那老师一样，教育我们。母亲，我爱你！
Mother,like the teacher,teaches us. Mother,I love you!
英语作文mymother五句话20
My mother is a doctor. Her English name is Amy. She is thirty-five years old. She is very has a long hair and two black eye. And she has a small mouth and small nose. My mother loves me very much. She is good at cooking. She likes singing. Every day,she will sing many songs.
I love my mother; my mother loves me,too. We are very happily.
译文：
我妈妈是一个医生。她的英文名字是艾米。她三十五岁了。她很漂亮。她有一头长长的\'秀发和一双黑黑的眼睛。她有一张小嘴和小小的鼻子。我非常爱我的妈妈。她擅长烹饪。她喜欢唱歌。每天，她都要唱很多的歌。 我爱我的妈妈，我妈妈也爱我。我们都很开心。
英语作文mymother五句话21
My mother’s name is nancy. She has long hair,two big eyes My mother likes sports and shopping. Her favourite sports are football and yoga.
And her favourite food is ice cream. She also likes dogs and cats.
My mother is a high school techer,she works very hard and does very well in the school.
My mother also concerns my study. She always helps me study and play the piano.
She is very glad when I make progress.
My mother loves me very much. And I love my mother too!
英语作文mymother五句话22
My mother is a junior high school teacher. She teaches English.
My mother gets up at . every day and has breakfast at 6:.
She always arrives at school at 7:25 . She usually has two lessesons in the morning. In the afternoon,she have one lesson. After school,she plays volleyball with her students.
In the evening,she cooks dinner. After dinner,she prepares her lessons. She sometimes help me with my homework. She usually goes to bed at .
英语作文mymother五句话23
I have a good mother. i think she is the best mother in the world. i like her very much and she loves me very much,too.
my mother is is a doctor and very frienrdly to want to be a good doctor like my mother when i grow up.
my mother is also good atcooking. every day shecooks for us. in the daytime she works very herd. aftervery tired. i often help her with it.
this is my mother. can you tell me something abour your mother?
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